



Referat: Bestyrelsesmøde

Virksomhed:	Brejning båd klub
CVR. Nr.:	34775133
Lokation:	Mødelokalet i BBK's klubhus
Dato:	23-04-2024
Tidspunkt:	19:00 - 21:00
Deltog:	Bestyrelsesmedlemmer: Claus Johansen, Henrik Buhl, Henrik Provstgaard Jensen, Kimberly Jacobsen, Lars Johansen
Deltog ikke:	
Referent:	Lars Johansen (lars.johansen@telia.dk)
Publiseret af:	Lars Johansen (lars.johansen@telia.dk)
Publiseret:	02-05-2024 12:58

Udvalgene rundt

Hvad sker der i de enkelte udvalg.

Referat:

J70 - Henrik P. Jensen

- Forslag om ikke at have duelighedsbevis for at være rormand.
 - Der ikke noget forsikringsmæssigt til hindre
- Beslutning: Resten af J70 udvalget skal stå inden for at vedkommende er ok som rormand

Skolebåd - Henrik Buhl / Henrik P. Jensen

- Kun én funden instruktør, Lars Dalegaard
- Der er afsøgt rigtig mange personer uden held
 - Der søges stadig
- Der er 9 elever på listen
- Der er ringet til Neptun. De har 4 skolebåde og var ikke sikre på de har nogle ekstra instruktører
 - Der tages kontakt om eventuelle løsninger
- Der skal findes en løsning på hvem der kan komme på båd, såfremt der ikke findes ny instruktør
 - Beslutning: Udvælgelse ved lodtrækning
- J70 team har tilbudt at hjælpe med skolebåds bundmaling

Ungdom - Henrik Buhl



- J70 teamet har tilbudt at supportere
- Kapsejlads - Henrik Buhl
- Tune op 1st Maj
 - En uge senere end normalt
 - Datoer sat for div. stævner
 - Udvalget har vedtaget at sidste sejlads er den 14 September (lørdag) hvor der sluttet med Skipper labs sovs
- Fundraising – Claus Johansen
- Der er ikke flere tilbage i udvalget - udvalget er pt ikke eksisterende
 - Beslutning De enkelte afdelinger kan søge selv, også øremærket
 - Info gives til bestyrelsen for at der er enighed, specielt hvis der er krav om Klub betalingen
- Ro afdelingen – Lars Johansen
- Lars har endnu ikke taget kontakt
- Kajak udvalget
- Megen aktivitet
 - God gennemsigtighed og kommunikation
- Aktivitets udvalget -
- Udvalgsformand er stoppet + få andre
 - Kristen er aktiv
 - Er ved at liste hvem der er hjælpere
 - Fyraftens møde bliver planlagt
-

Konstituering

Referat:

Konstituering af bestyrelsen

- Formand: Henrik Buhl
- Næst formand: Lars Johansen
- Kasser: Claus Johansen
- Bestyrelses Medlem: Kimberly Jacobsen
- Bestyrelses medlem: Henrik Jensen

Udvalg

- Ungdom
 - Formand: Niels Bramsen
 - Kontakt person: Henrik Buhl
- Skolebåd
 - Formand: PT Lars Dalegaard som stand-in
 - Kontakt person: Kimberly Jacobsen
- Kapsejlads
 - Formand: Kasper Kling Hansen
 - Kontakt Person: Henrik Buhl
- J70



- Formand: Stig Knudsen
 - Kontakt person: Henrik Jensen
 - Ro
 - Formand: Jørgen Henrik
 - Kontakt: Lars Johansen
 - Aktivitets
 - Formand: Kirsten - fungerende formand
 - Kontakt: Kimberly Jacobsen
 - Kajak
 - Formand: John f. Kristensen
 - Kontakt person: Lars Johansen
 - Grejudvalg- / Grejmand
 - Kunne Tue være kontakt person til Dion?
 - Rengøring
 - Kontakt person: Henrik Jensen
-

Adgangssystem

Status generelt og samarbejde med havneassistenter.

Mulighed for adgangskode.

Referat:

Status generelt

- Nøgle adgangen service flyttet til havne kontoret
 - Guide er lavet
 - Kode læser, brikker mm udleveret
 - Havne kontoret tager opgaven i åbningstiden
 - Beslutning: Der arbejdes på at der kan gives midlertidig kode adgang indtil der udleveres brik/telefon adgang som hurtig løsning
 - Beslutning: Der gives C medlemmer adgang til Masteskur og Bom for at lette arbejdsgangen for havnens brugere
 - Ansvarlig for nøgle og låse system og setup: Claus J + Kimberly
 - Ideer til fremtiden der arbejdes videre med
 - Undersøge: Opsætte en KIOSK til selfservice i indgangen
 - Mulighed for at brugeren selv kan vælge imellem kode, Brik, Telefon adgang
 - Nøgler
 - System nøgler til Depot, teknikrum og mødelokale
 - Gammelt låse system er udgået.
 - De gamle nøgler skal leveres tilbage til bestyrelsen ved først givne lejlighed
-



Ro-reol

Beslutning om finansiering af hejse-reol til Ro-afdelingen.

Referat:

Ro afdelingen har fået bevilliget 62.000 i funding til et elevator system der koster 162.000

Bevillingen på 62.000 er gældende i 2 år.

Der er spurgt FBL samt BBK om de hver kan sponsorer 50.000

Punktet tages med til FBL fællesmøde.

Ide: Om der kan findes flere fund midler

Dokumenter på hjemmesiden

Procedurer for dokumenter på hjemmesiden.

Referat:

Guideline til dokumenter på hjemmesiden.

Beslutning: Almindelige guidelines, arbejdsdokumenter, instrukser og øvrige informationer er der ikke krav om at have underskrift, men dokumentet skal have versions dato.

Økonomi / kontokig.

Referat:

Udestående abonnements forpligtigelse. Rykkere udsendt.



Fællesmøde BBK/FBL

Dato

Punkter til dagsorden

Referat:

Hvornår: BBK skal indkalde

BBK/FBL fælles møde

Dato : 21/5 19-21

Emner

- Forslag at stativer skal fjernes inden for en uge.
 - Årsag: Der er i forårs perioden behov for p-parkerings pladsen samt plads til andre ting, det kan afhjælpes hvis stativer kommer hurtigt væk
- Diskussion om bådlevator for Ro afdelingen
- Autocampere - Mulighed for at optimere pladserne for parkering?
- Ide til lille hus (for de mindste)

Eventuelt.

Referat:

Forslag:

Hjemmeside

- Kimberly laver et oplæg på hvordan der kan laves gode fremtidige løsninger og tiltag hvor der kan uddelegeres ansvar og informationer fra forskellige grene af BBK.

Adgang til Facebook.

- Forslag at udvalg får adgang til at lave oplæg direkte. Kimberly laver et udkast til ramme.

Klubhus

- Der skal i løbet af året engageres i planlægning.



Økonomistyring - ebilag

- Der skal undersøges hvad kravene er og forberedes.

Målerbrev til h-båden. Skal være betalt 1. Maj

Svømmehals tider.

- Bookingerne er ansøgt, men der kan endnu ikke ses om de er tildelt. Det forventes kommunen åbner op for det til sommerferien

Næste møde.

Referat:

11/6 kl 19
